

**SØR-TRØNDELAG ORIENTERINGSKRET'S***Orientering er Vilt, vakkert og rått*

Møteinnkalling	Møte type Styremøte STOK	Dato 06.02.17	Tid 19.00	Sted Jacob, Trollahugen 64
	Til: Jacob Hygen, May Torill Moen, Isak Bergset, Atle Pedersen, Sturla Sæther, Tone Østgaard; Terje Kanstad (sak 1), Marta Ulvensøen (sak 1)			
Referent: Tone		Neste møte: 1.mars hos Jacob		Antall sider 3
Saknr	Sak	Ansvar	Frist	
1	Møte med Valgkomiteen: Valgkomite: <ul style="list-style-type: none">• Ingrid Okkenhaug, NTNUI går inn for Marta (som leder?). Ser etter 2 til for å erstatte Jon og Terje, fortrinnsvis utenfor Trh (Mona Møllenvik?) Styret: <ul style="list-style-type: none">• Jacob, May Toril, Atle og Isak er i utgangspunktet ikke på valg og fortsetter 1 år til.• Sturla er på valg og tar ikke gjenvalg. Han gis mandat til å finne en etterfølger i Freidig• Toppidrettsutvalget: Kandidater fra NTNUI, Håkon Arnesen og/eller Thomas Eidsmo?• Rekrutt: Thomas Mjølus inn? Andre tar gjenvalg?• Teknisk: Tore Angell gir seg. Sven Erik blir? Agnar Renolen, Otto Eide, Bjørn Berge og/eller Jon Arne Klemetsen?	Valgkomiteen		
2	Referat fra styremøtet 14.11.2016: <ul style="list-style-type: none">- KM regler på websiden er ok- Veivalg: Atle har sendt info- Møte med Heimdal Vgs – forespurt, men ikke formalisert.- Terje Maroni i pappapermisjon neste år. Må avklares i fht koordinatorstilling.	Sturla. Sturla		
3	Regnskap 2016 : <ul style="list-style-type: none">- Regnskapet viser et foreløpig underskudd på kr.16 654, mot budsjettet kr.50 137 i underskudd. Derimot er gavekort fra Offtrack ikke medtatt da den først kom i januar, ei heller fakturert klubbene.- Faktura fra Offtrack (kr.19725) legges inn i 2016 regnskapet, men blir ikke fakturert klubbene da mange allerede har avholdt sine årsmøter. Jacob avklarer videre samarbeid.	Tone Jacob		

4	Årsberetning 2016: <ul style="list-style-type: none"> - Idrettsmessa går inn i rapporten - Bilde på forsida (Atle finner et rekrutt bilde) - Tur-O: Freidig, Malvik og Gaula mangler tilbakemelding til NOF 	Jacob	
5	Årsmøte 2017/ Temamøte: <ul style="list-style-type: none"> - Grete Owren forespørres som møteleder - Agenda og innkalling sendes ut 	Jacob Tone	
6	Prestasjonspris 2016: <ul style="list-style-type: none"> - Invitasjon til nominering sendes til klubbene med innkallingen til kretsting. Frist nominasjon: 20.februar. - Inntil 3 priser deles ut på kretstinget: Lars Moholt, Trond Einar Pedersli og Byåsens Jr. damer er kandidater til styrets innstilling. 	Tone	
7	Trener1 kurs i Trondheim – status: <ul style="list-style-type: none"> - Veldig bra deltakelse med 16 påmeldte - Tone ordner med nøkkel og lunsj 	Tone	
8	Terminliste status – er alt nå i Eventor? <ul style="list-style-type: none"> - Klubbene må melde inn i Eventor (godkjennes av Isak) 	Isak	
9	Evaluerer Toppidrettskoordinator: <ul style="list-style-type: none"> - Fungert veldig bra. Bra aktivitet og viktig med involvering av/samkjøring med NTNUI. Anbefaler fortsatt støtte. 	Sturla	
10	Budsjett 2017: <ul style="list-style-type: none"> - Forslag til budsjett med fortsatt elitesatsing og et budsjettert underskudd på kr.42 000. Tone og Atle tar en nærmere gjennomgang av HL prosjektets inntekter og utgifter. 	Tone/Atle	
11	Skolesprint 2017 – skal vi ha opplegg? <ul style="list-style-type: none"> - Tone har søkt om kr.15 000 fra miljøforvaltningen midler under Tilskudd til Friluftaktivitet. - Atle følger opp Jakob 	Atle	
12	Utskrift av o-kart, har vi et robust opplegg? (ref konkur i Svenill og Indregaard) <ul style="list-style-type: none"> - Fagtrykk er et godt alternativ 	Isak	

13	Forestående møter og arrangementer: <ul style="list-style-type: none"> • Fagforum 15.03 – Tone & Jacob • O-Ringen 08.02 - Ingen • Idrettsrådet 20.03 - Jacob • STIK 27.04 – Jacob eller May Toril • Verdens orienteringsdag 24.05 - U-løp 24.05 		
14	Referatsaker: <ul style="list-style-type: none"> • O-kart Frøya – kart klart til bruk (10 kvkm synfart, 3 gjenstår) • Kommunedelsplan Vannforsyning – Høringsbrev fra Idrettsrådet i Trondheim • Kretsledermøtet 2016 		
15	Fra utvalgene: <ul style="list-style-type: none"> - Elite: plan for vinter/vår. Samling på Hitra og Sørlandet - Stor deltakelse på HL samlinger - Kart møte med klubbene vedr. felles database. Ny avtale er i gang, ca. 50% av klubbene har lagt inn kartene. 		
16	Eventuelt: <ul style="list-style-type: none"> - Ingen saker. 		
17	Neste møte: <ul style="list-style-type: none"> - 1.mars hos Jacob kl.19.00 		